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Protokół Nr 02/06 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i  Współpracy   

z Zagranic ą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 18.01.2007 roku. 
 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie zakresu działania i trybu pracy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą. 
 
2. Przyjęcie Planu pracy Komisji na I półrocze 2007 roku. 
 
3. Zapoznanie się z informacją o zakresie działalności Departamentu Rozwoju 

Regionalnego i Współpracy z Zagranicą. 
 
4. Sprawy róŜne. 
 
Przewodnicz ący Komisji  powitał zgromadzonych oraz zaproponował wprowadzenie 
do porządku obrad jako pierwszych dwóch punktów: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie projektu uchwały uchylającej 
Uchwałę Nr XXXV/415/06 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 6 lutego 
2006 r. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargu zabudowanej 
nieruchomości, stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, oznaczonej w 
ewidencji gruntów jako działki: nr 960/2, nr 960/7, nr 934/25, nr 934/27, nr 1230/7 i nr 
1230/10 o łącznej pow. 0,4697 ha, połoŜonej w Sandomierzu przy ul. Schinzla. 
 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie Programu Współpracy 
Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
2007 rok. 
(projekty uchwał stanowią zał. do protokołu IV sesji Sejmiku) 
 
PowyŜsze punkty zostały zaakceptowane przez członków komisji, a zmieniony 
porządek jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 
 
Ad. 1.  
Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie projektu uchwały uchylającej 
Uchwałę Nr XXXV/415/06 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 6 lutego 
2006 r. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargu zabudowanej 
nieruchomości, stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, oznaczonej w 
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ewidencji gruntów jako działki: nr 960/2, nr 960/7, nr 934/25, nr 934/27, nr 1230/7 i nr 
1230/10 o łącznej pow. 0,4697 ha, połoŜonej w Sandomierzu przy ul. Schinzla. 
 
Roman Dziedzic – Dyrektor Departamentu Rozwoju Obsz arów Wiejskich, 
Mienia i Geodezji  zapoznał radnych z tematem zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. (opinia stanowi zał. nr 3 do 
protokołu) 
 
Ad. 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie Programu Współpracy 
Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
2007 rok. 
 
Wojciech śelezik – Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki S połecznej  
poinformował Radnych, Ŝe program jest wymogiem formalnym niezbędnym do 
rozpoczęcia współpracy z organizacjami. Departament Zdrowia jest wiodącym  
i koordynującym ten projekt. Sprawozdanie z realizacji poprzedniego Komisja 
otrzyma w kwietniu bieŜącego roku. 
Zwyczajowo program ten zatwierdzany jest po uchwaleniu budŜetu województwa. 
Tym razem sytuacja jest wyjątkowa, w związku z nastąpieniem nowej kadencji i 
nowych radnych przyjęcie budŜetu zostało opóźnione. Są uwarunkowania 
przymuszające do zatwierdzenia Programu (obozy zimowe i kolonie, które mają być 
sfinansowane właśnie teraz), stąd ten pośpiech.  
Program jest dostosowany do projektu budŜetu. Jeśli jakieś zmiany finansowe 
zostaną zaprowadzone, to i tutaj zmienią się kwoty.  
Dyrektor omówił resztę tematu zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Józef śurek – Wiceprzewodnicz ący Sejmiku  chciał wiedzieć, jakie podmioty mogą 
się ubiegać o środki.  
 
Wojciech śelezik – Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki S połecznej 
odpowiedział, Ŝe są to organizacje pozarządowe wymienione w ustawie  
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie. 
 
Józef śurek – Wiceprzewodnicz ący Sejmiku chciał wiedzieć, w jakim trybie 
przyznawane są środki. 
 
Wojciech śelezik – Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki S połecznej 
poinformował, Ŝe jest szczegółowy tryb przyznawania środków, jeśli ktoś jest 
zainteresowany szczegółami, to moŜe go dostarczyć. Natomiast bardziej ogólnie – 
konkurs musi być ogłoszony i w internecie nas stronach BIP i w prasie. Kosztuje to 
duŜe pieniądze, ale tak trzeba zrobić. Następnie odlicza się miesiąc od ukazania się 
ogłoszenia w prasie na składanie wniosków, które po upływie tego czasu są 
rozpatrywane.  
 
Wojciech Borz ęcki – Radny  chciał wiedzieć, jakie kwoty procentowo są 
dofinansowywane.  
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Wojciech śelezik – Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki S połecznej 
powiedział, Ŝe to zaleŜy od zadania, ale te z zakresu sportu najczęściej otrzymują 
100%. Organizacje biorące udział w programach dotyczących narkomanii muszą 
przewidywać uczestnictwo w kosztach. Urząd Marszałkowski jest zobowiązany 
poinformować, jakie ma środki na dane zadanie.  
 
Józef śurek – Wiceprzewodnicz ący Sejmiku chciałby, aby informacje  
o konkursach były przekazywane radnym bez względu na ogłoszenia. 
 
Wojciech śelezik – Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki S połecznej  obiecał 
uczulić na takie zapotrzebowanie wszystkich dyrektorów. 
 
Przewodnicz ący Komisji chciał wiedzieć czy ten program jest tworzony co roku. Od 
dyrektora śelezika otrzymał odpowiedź, Ŝe owszem. 
 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. (opinia stanowi zał. 
nr 4 do protokołu) 
 
Ad. 3.  
Przyjęcie Planu pracy Komisji na I półrocze 2007 roku. (projekt planu pracy stanowi 
zał. nr 5 do protokołu) 
 
Przewodnicz ący Komisji  spytał, czy są jakieś uwago do proponowanego planu 
pracy. Propozycji nie było. 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad. 4.  
Przyjęcie zakresu działania i trybu pracy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 
i Współpracy z Zagranicą. (materiał stanowi zał. nr 6 do protokołu) 
 
Wojciech Borz ęcki – Radny zwrócił uwagę, Ŝe na innych komisjach pani Ewa 
Kokowska zaznaczyła, iŜ dokument ten nie ma Ŝadnych skutków prawnych na 
zewnątrz. MoŜe stanowić podstawę do rozliczania się, ale tylko na stopie 
koleŜeńskiej. Poza tym regulaminy w wielu punktach powielają statut województwa. 
Zaproponowano więc utworzenie komisji doraźnej, która zajmie się tym problemem. 
 
Przewodnicz ący Komisji  przyjął propozycję utworzenia komisji doraźnej i chce 
poczekać na efekty jej działania.  
 
Ad. 5. 
Zapoznanie się z informacją o zakresie działalności Departamentu Rozwoju 
Regionalnego i Współpracy z Zagranicą. (materiał stanowi zał. nr 7 do protokołu) 
 
Przewodnicz ący Komisji  poprosił dyrektora Strzelca o krótką wypowiedź na temat 
działalności departamentu.  
 
Jerzy Strzelec Dyrektor Departamentu Rozwoju Region alnego  
i Współpracy z Zagranic ą poinformował, Ŝe jego departament dotychczas był 
największy i kaŜdy z pracowników potrafił sam sobie poradzić z zakresem swoich 
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obowiązków. Teraz Departament ten zostanie podzielony. Pracownicy pozostaną ci, 
którzy byli, są to doświadczeni i dobrze spełniający swoje zadania ludzie.  
Poinformował komisję, Ŝe to, co zostało zrobione najlepiej obrazuje materiał   pt. 
„Świętokrzyski Renesans”. 
Dyrektor przeprowadził prezentacje multimedialną.  
 
Przewodnicz ący Komisji  podziękował za zreferowanie materiałów, stwierdził, Ŝe 
pytań wciąŜ moŜna by mieć milion, ale nie sposób teraz wszystkiego się dowiedzieć. 
 
Marcin Perz – Członek Zarz ądu  obawia się, Ŝe w przyszłości zacznie brakować 
beneficjentów na środki unijne, poniewaŜ niewiele samorządów będzie stać na udział 
własny.  
 
Przewodnicz ący Komisji  uwaŜa, Ŝe rząd powinien zastanowić się nad 
zapewnieniem przyszłym beneficjentom tanich kredytów.  
 
Leszek Bugaj – Wiceprzewodnicz ący Komisji  mówi, Ŝe w sprawie dzielenia 
środków unijnych na transze jest jedna filozofia istnienia. Martwi się, co będzie za 
kilka lat, kiedy nie będzie pieniędzy na udział własny.  
 
Józef śurek – Wiceprzewodnicz ący Sejmiku chciałby wiedzieć, czy jest moŜliwość 
przeszkolenie radnych w zakresie programów unijnych, aplikowania o środki etc. Są 
sytuacje, kiedy ludzie pytają go jako radnego, jak się do czegoś zabrać i chciałby 
umieć im odpowiedzieć. 
 
Jerzy Strzelec Dyrektor Departamentu Rozwoju Region alnego  
i Współpracy z Zagranic ą stwierdził, Ŝe jest to do zaplanowania. Z pewnością 
będzie moŜliwość zorganizowania takiego szkolenia.  
 
Marcin Perz – Członek Zarz ądu poinformował, Ŝe Zarząd pojął decyzję o 
zorganizowaniu cyklu szkoleń dla samorządowców wszystkich szczebli. Szczególnie 
mają te szkolenia dotyczyć programów operacyjnych i wykorzystania szans, jakie za 
nimi idą. Na kaŜdym szczeblu są szanse na zdobycie jakiś kwot.  
 
Przewodnicz ący Komisji prosi dyrektora Strzelca o informowanie o wszystkich 
nowościach. 
 
Jerzy Strzelec Dyrektor Departamentu Rozwoju Region alnego  
i Współpracy z Zagranic ą obiecał, Ŝe będzie składał propozycje rozszerzenia planu 
pracy Komisji.  
 
Leszek Bugaj – Wiceprzewodnicz ący Komisji zwrócił się do dyrektora Strzelca, 
Ŝeby przygotował katalog zagroŜeń finansowych, co grozi gminie jak nie zrealizuje 
planów, co naleŜy zrobić w ramach moŜliwości prawnych.  
 
Jerzy Strzelec Dyrektor Departamentu Rozwoju Region alnego  
i Współpracy z Zagranic ą wciąŜ jest dobrej myśli i uwaŜa, Ŝe wszystko dobrze 
pójdzie. Zamierzają w departamencie tak skonstruować zapisy, Ŝeby nie zawęŜać 
grupy beneficjentów. Jeśli jednego nie będzie stać, to zawsze znajdzie się ktoś inny 
do aplikowania. 
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Bardziej obawia się, Ŝe środków będzie za mało, niŜ o to, Ŝe coś zostanie 
niewykorzystane.  
 
Przewodnicz ący Komisji chciałby juŜ znać kryteria, chętnie juŜ by zrobił wstępny 
przesiew wniosków.  
 
Jerzy Strzelec Dyrektor Departamentu Rozwoju Region alnego  
i Współpracy z Zagranic ą powiedział, Ŝe jeszcze nic nie moŜna zrobić. Natomiast 
zgodnie ze Strategią Lizbońską naleŜy stawiać na wnioski innowacyjne.  
Ale waŜne jest teŜ, Ŝeby wspierać przedsiębiorstwa nie innowacyjne, ale 
zwiększające liczbę miejsc pracy. 
 
Przewodnicz ący Komisji podziękował za udział i zamknął posiedzenie. 
 
 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.00. 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik  

 
 
Przewodniczący Komisji  
 
 
 
   Jarosław Przygodzki  


